
Lietuvos automobilių sporto federacija 
 

LASF Tarybos posėdžio 
PROTOKOLAS Nr. 2012-15 

2012.10.25 
 

LASF Tarybos posėdis pravestas elektroninėmis ryšio priemonėmis (el.paštu). Posėdis 
pradėtas 2012-10-23 11:00 val. baigtas 2012-10-25 12:00 val.  

Dalyvavo: 
LASF prezidentas  -  Gintaras Furmanavičius 
Komitetų pirmininkai - Vidmantas Dailidė, Ramūnas Šaučikovas, Aloyzas Jurdonas, 

Šarūnas Liesis, Darius Grinbergas, Romualdas Mažuolis, Gediminas Grigaitis, Eduardas Jakas. 
Nedalyvavo:  

Algirdas Gricius, Antanas Kyguolis, Rolandas Dovidaitis.  
 
Posėdžio pirmininkas:  Gintaras Furmanavičius. 
Posėdžio sekretorė: Edita Kairiūkštė 
 Posėdžio darbotvarkė: 
 1. KLAUSIMAS. D ėl išspausdinto internetiniame tinklalapyje www.Gazas.lt 

straipsnio “Diskusija – Ar “FAST LAP” ir LASF ras be ndrą kalbą“ oficialaus komentaro 
pateikimo nuo LASF tarybos. 

 
2012-10-18 d. tinklalapyje www.Gazas.lt buvo išspausdintas straipsnis Ar “FAST 

LAP” ir LASF ras bendrą kalbą“. Šiame straipsnyje yra daug neatsakytų klausimų ir netikslumų, 
kuriuos būtų tikslinga patikslinti ir plačiau pakomentuoti LASF narių ir FAST LAP organizatorių 
pasisakymus. Šiame straipsnyje FAS LAP varžybų organizatoriai neteisingai informuoja sporto 
visuomenę apie LASF, LASF licencijų reikšmę ir šalies teisinę bazę, kuria remiantis gali būt 
organizuojamos sporto varžybos Lietuvoje. Pasinaudojant šia proga, tikslinga būtų nuo LASF 
Tarybos atsakyti ir pakomentuoti FAST LAP organizatorių pateiktas mintis bei užduotus klausimus. 
Šį komentarą paskelbti LASF internetiniame tinklalapyje ir tinklalapyje www.Gazas.lt.  (teikiamo 
komentaro projektas pridedamas). 

Siūlyta:  pateikti komentarą į 2012-10-18 d. tinklalapyje www.Gazas.lt išspausdintą 
straipsnį “Ar “FAST LAP” ir LASF ras bendrą kalbą“ ir j į paskelbti LASF internetiniame 
tinklalapyje bei internetiniame tinklalapyje www.Gazas.lt . 

Balsuota: Už -5, Prieš – 3.  
Pirmininkas: Atsižvelgiant į gautus balsavimo rezultatus, šio klausimo nagrinėjimą ir 

balsavimą nutraukiu. Atsižvelgiant į Žiedo komiteto pirmininko D.Grinbergo pasisakymą šiuo 
klausimu, šį klausimo svarstymą perkelių į 2012-11-06 d. Tarybos posėdį. Prašau Žiedo komiteto 
pirmininko šiuo klausimu pasisakyti 2012-11-06 d. posėdyje.  

 
2.  KLAUSIMAS. Delegavimas į NEZ šalių susitikimą Danijoje  2012-10-27/28. 
Siūlyta: deleguoti į NEZ šalių susitikimą Danijoje 2012-10-27/28 ir apmokėti 

komandiruotės išlaidas: 
LASF generalinę sekretorę Rasą Jakienę į NEZ Tarybą, 
LASF Ralio komiteto pirmininką Ramūną Šaučikovą į NEZ ralio komisiją, 
LASF teisėją, NEZ rallycross komisijos vicepirmininką Donatą Liesį į NEZ Raly-kroso 

komisiją. 
LASF Drift‘o komiteto pirmininką Antaną Kyguolį į NEZ Drift‘o komisiją.  
Balsuota: Už – 8, Prieš – 0. 
Nutarta:  deleguoti į NEZ šalių susitikimą Danijoje 2012-10-27/28 ir apmokėti 

komandiruotės išlaidas: 
LASF generalinę sekretorę Rasą Jakienę į NEZ Tarybą, 



LASF Ralio komiteto pirminink ą Ramūną Šaučikovą į NEZ ralio komisij ą, 
LASF teisėją, NEZ rallycross komisijos vicepirmininką Donatą Liesį į NEZ Raly-

kroso komisiją. 
LASF Drift‘o komiteto pirminink ą Antaną Kyguolį į NEZ Drift‘o komisij ą.  
 
Pridedama: 
1. Komentaro į 2012-10-18 d. tinklalapyje www.Gazas.lt išspausdintą straipsnį “Ar 

“FAST LAP” ir LASF ras bendrą kalbą“ projektas. 
 
Viso protokolo lapų: 2 lapai. 
 
 
Posėdžio pirmininkas                                                             Gintaras Furmanavičius 
 
 
 
 
Posėdžio sekretorė                                                                  Edita Kairiūkštė 
 

 

 


